
PvdA: Vragen over IB19108 Resultaat inventarisatie-onderzoek lood in de bodem.

Deze brief gaat over dat er inventarisatie-onderzoek zal worden uitgevoerd bij de 
kinderspeelplaatsen in het gebied Oud Rijswijk en Vrijenban

Bij behandeling van de aankondiging (IB19025) op 9 mei jl., heeft de PvdA verzocht breder te kijken 
mede gelet op de Loodsmelterij in Rijswijk Vrijeban. Recent zijn bewoners via de provincie in kennis 
gesteld van een rapport over de grondsanering aan de Delftweg 79 te Rijswijk. Dat is de grond 
rondom de boerderij aan het begin van de woonhuizen gelegen aan de Delftweg en De Ruijt. 

De bewoners zijn zeer bezorgd geraakt over de bevindingen van de aangetroffen sterke 
bodemverontreiniging met zware metalen als koper, zink en lood. De vervuiling heeft op bepaalde 
plaatsen zelfs geleid tot een spoedige en spoedeisende eis tot sanering in de beschikking van de 
grondsanering. Met name de vervuiling met lood is ernstig. 

Alle bewoners in de omgeving van de boerderij beschikken over een tuin. In deze tuinen wordt 
getuinierd en wordt ook fruit en groente geteeld. De bewoners vragen zich af of het eten van dit 
groente en fruit veilig is? 

In het rapport worden geen mededelingen gedaan over de herkomst van de vervuiling. Is dat 
mogelijk de loodfabriek die een paar 100 meter verderop gelegen is? De bewoners willen weten 
waar de verontreiniging vandaan komt en of het veilig is om te blijven tuinieren en eruit te 
consumeren? 

Is de gemeente nu wel van plan om breder onderzoek te (laten) doen naar Lood en andere zware 
metalen?

Wat zijn de toetsingscriteria als genoemd in de IB-Brief voor de speeltuinen?


